

MANON LUSSIER, Administration et communications

Manon est retraitée du cabinet d'avocats McCarthy Tétrault. Auparavant, Manon a occupé divers postes au sein de la haute direction de grandes entreprises telles que General Motors du Canada, Oerlikon Aérospatiale, Aéroports de Montréal, CGI Canada et Molson Canada.



Manon a toujours fait du bénévolat et consacre une partie de son temps à promouvoir le pickleball dans sa région. Pendant plus de 5 ans, elle a été la traductrice principale de Pickleball Canada qui compte plus de 26 000 membres au Canada et a participé à l'élaboration du lexique bilingue officiel des termes de pickleball au Canada. Depuis 2017, Manon est aussi vélo-patrouilleur pour la MRC Beauharnois-Salaberry sur les pistes cyclables de sa région.

Manon a étudié en droit à l'Université de Montréal ainsi qu'en communications et relations publiques à l'Université du Québec à Montréal. Elle est une adepte de la langue française et a eu le bonheur de l'enseigner aux étudiants du Collège John Abbott ainsi qu'aux immigrants.

Management and Communications

Manon is retired from the law firm of McCarthy Tétrault. Previously, Manon held various senior management positions with large corporations such as General Motors of Canada, Oerlikon Aerospace, Aéroports de Montréal, CGI Canada and Molson Canada.

Manon has always been a volunteer and devotes part of her time to promoting pickleball in her region. For over 5 years, she was the lead translator for Pickleball Canada, which has over 26,000 members in Canada, and helped develop the official bilingual lexicon of pickleball terms in Canada. Since 2017, Manon is also a bike patroller for the Beauharnois-Salaberry MRC on the bike paths in her region.

Manon studied law at the University of Montreal and communications and public relations at the University of Quebec in Montreal. She is an adept of the French language and has had the pleasure of teaching it to students at John Abbott College as well as to immigrants.